
www.bizlawyer.ro
Un proiect al Bullet Media & 648 Group
2020-04-29 12:53:00

OMV Petrom estimeaza o scadere a cererii de carburanti cu 45% în al doilea

trimestru

OMV Petrom estimeaza o scadere a cererii de carburanti cu 45% în al doilea trimestru din acest an si cu

20% pentru tot anul, iar în ceea ce priveste gazele naturale reducerea ar putea fi de 10-20%, a declarat

miercuri directorul general al OMV Petrom, Christina Verchere, într-o conferinta de presa în care au fost

prezentate rezultatele financiare ale grupului.

"Pe partea de carburanti, în al doilea trimestru, vedem o scadere de 45% si o scadere de 20% pentru tot anul. În

primul rând, am redus rata de utilizare a rafinariei la un pic peste 80%, poate va fi 85% pentru tot anul. Aceasta ne

permite sa prelucram titei românesc, din productie proprie. Avem planificata o închidere a rafinariei în a doua

jumatate a anului, la Petrobrazi. Deci, avem încredere ca putem avea un echilibru bun între cerere si oferta pe

partea de carburanti. Dar, bineînteles, aceasta depinde si de capacitatea de depozitare de titei si de produse

petroliere, dar si de abilitatea noastra de a duce produse si pe alte piete daca este necesar. Pe partea de gaze,

estimam o scadere de 10-20% a cererii. Per total, România era un importator net de gaze. Exista si, bineînteles,

rezerve înmagazinate, iar pe partea de energie vedem o reducere si poate ca reducerea va fi de 5% pâna la 10%", a

spus Christina Verchere, raspunzând unei întrebari.

În alta ordine de idei, seful OMV Petrom a precizat ca, în ceea ce priveste amprenta operationala, aceasta include

doua aspecte: în primul rând capacitatea de a opera si de a satisface cererea, apoi componenta economica.

"La un moment dat, nu este logic ca partea economica sa nu functioneze. Daca, totusi, pe fondul reglementarilor

economice, va trebui sa facem niste revizuiri, trebuie sa fim flexibili. Acestea sunt aspecte temporare. În acest

moment credem ca al doilea trimestru va fi cel mai dur, dar nu credem ca situatia se va perpetua pe tot parcursul

anului. Oricum, trebuie sa analizam situatia si sa ne adaptam în consecinta. Nu vreau sa minimalizam situatia cu

care ne confruntam. Noi ne optimizam în mod constant. Facem asta si în situatii normale si cu atât mai mult în

aceasta perioada de criza", a explicat Christina Verchere.
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